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PROTqKÓL NR 26/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNI,I EUROPEJSK,I

ODBYTEGO DNIA 19 MAJA 2OO5 ROKU

Komisja w .skladzie wg listy obecnoéci zalqczonej do protokolu rozpocz$a
posiedzenie o godz. 8o-'.
Na posiedzeniu byl równiez obecny Burmistrz Miasta Jpdrzejowa Leszek Kapcia.

Porz4dek posiedzenia.
1. Analiza materialów na sesjg.
2. Informacja o stanie rolnictwa za I kwartal br.
3. Rozpatrzenie ofert dozynkowych
4. Sprawy ró2ne.

Ad. 1.
Pkt. 6 porzqlku obrad
Sprcrwozdanie z pracy Burmistrza miqdzl' sesjami.

Radny Stanislaw Baraiski poinformowal, 2e na posie_dzeniu Komisji Rewizyjnej
Burmistrz wyjaSnil, 2e zapis w Pkt 5 i 6 Informacji dotyczy I m'; odnoSnie Pkt 22 Burmistrz
wyjaénil, 2e nie ma ludzi z uprawnieniami.

Pkt. 8 porzqdku obrad
Uchwala w sprav,ie odwolania Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Jqdrze.jowie.

Radny Stanislaw Baraírski poinformowal,2e na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Pani
Elzbieta WiSniewska zwróctla uwagQ, 2e w uzasadnieniu pisze, 2e wiceprzewodnicz4cy
utracil zaufanie wipkszosci radnych, a pod wnioskiem jest 10 podpisów - czyli mniejszoSó.

Radny Teofil Sgk uwaza, 2e wniosek powinien zawieraó zarzuty i zastrzehen\a oraz
dokladne uzasadnienie.

Pkt.9 28 porzqdku obrad.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 29 porzqdku obrad
(lchwala w sprttwie zwolnienia osób bezrobotnych z oplafy za wpis do ewidencji dzialalnosci
gospodarczej.

Radny Stanislaw Baraiski poinformowal,2e projekt uchwaly zostal zakwestionowany
na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej z powodu braku uzasadnienia finansowego. Radny
uwaaa,2e kandyduj4c do rady kazdy byl za walk4 z bezrobociem. Ta uchwala pomaga w
rozpoczgciu dzialalnoéci gospodarczq i Rada powinna jq poprzeó. Korzystaj qcy z tej ulgi jest
potencjalnym platnikiem podatku.

Radny Jan Zipbiirski uwa2a, 2e straty budzetu gminy wynikaj4ce z podjgcia tej
uchwaly bpd4 minimalne. To raczej kwestia gestu.

Radny Teofil Sgk poparl swoich przedmówców.

O godzinie 925 przewodniczqcy Komisji oglosit 10 minut przerwy.



Pkt. 30 porzqdku obrad
(Jchwala w sprawie ut:¡t'orzenia zakÍadu budietowego pod nan*'q ,,Zaklad Wodociqgóv'

i Kanalizacji" w Jqdrzejowie.

Pkt. 3l porzqdku obrad
flchwala w s¡trmuie ustalenia najnizszego wynagrodzenict w l-szei kategorii zas:eregowartia

oraz wartoici jednego punktu w zlotych do sporzqdzenia tabeli miesiqcnych stawek

wynagrotlzenia zasadniczego prctcownik(tw zatrutlnionych v'Zakladzie Wodociqgótu i

Kanal i zacj i w .Iqd rzej ow i e.
Radny Stanislaw Barahski üwaZa, ze powinna

opracowania statutu zaHadu. Poza tym radny uwa2a,
jednego zakladu dopiero utworzenie drugiego.

Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, 2e nie ma takiej konieczno$ci.
Radny Stanislaw Baraúski uwaza, 2e likwidacja bylaby korzystniejsza dla

pracowników, bo czpíó z nich moglaby odejSó na emeryturg. Poza tym przy nowo tworzonym
zakladzie Rada mialaby wigkszy wplyw na statut.

Radny Ryszard Dzwonek poinformowa\, 2e przy likwidacji pracownikom nalez4 sig

odprawy. Ponadto nie wiadomo, czy nolvy pracodawca zatrudni dotychczasowych
pracowników. Moze byó sytuacja, ze osoby z wieloletnim stazem zostan4 na lodzie. Przy

proponowanym rozwi4zaniu pracownicy automatycznie staj4 sig pracownikami nowego

zakladu.

Pkt. 32 porz4dku obrad
Informacja z dzialalnoéci Targowicy Miejskiej w Jpdrzejowie przy ul. Glowackiego za okres

od dnia 02. 01. 2004 do 3 l. 12. 2004 r.
Radny Stanislaw Baranski poinformowal, 2e zamierza zglosió wniosek o zdjqcie z

porz4dku obrad, poniewaz temat ten jest w planie pracy Komisji Rewizyjnej i moze byó

omawiany po zakoúczeniu kontroli.

A'd.2.
Komisja zapoznala sip z informacj4.
Uwag nie zgloszono.

4d .3 .
Komisja popiera wniosek z Mnichowa o organizacjp dozynek gminnych na terenie tej
miejscowoéci. Komisja sugeruje datg 2l sierpnia ze wzglqdu na zaplanowane imprezy

w innych terminach.

Pkt. 30 i 31 porzqdku obrad sesji.
Burmistrz Leszek kapcia poinfurmowal, ie zamierzs wnie.ié nastqpuiqce

aulopopraw'ki:

'. 
w statucie w $ 13 dopisaó,,po pozytywnym zaopiniowaniu przez Burmistrza Miasta
Jgdrzejowa". Caloió bgdzie stanowila Pkt 1. Dopisaó Pkt 2. ,,2. Schemat
organizacyjny ZaHadu stanowi zal4cznik nr I do Statutu".

', 
w statucie w $ 20 dopisaó: ,,i zatwierdzony przez Burmistrza Miasta Jgdrzejowa".

byó powolana komisja statutowa do
ze najpierw powinna byó likwidacja



Przewodni czqcy Komisji Krzysztof Swietlik zapyLal, czy nie naleialoby w $ 9 pkt 2

dopisaó ,,po zaopiniowaniu przez radg".
Ridca prawny wyjainila, ze byloby to sprzeczne z prawem. Jest podzial kompetencji

miedzy burmiitrzem a rad4. Zaktad bylby ubezwlasnowolniony, gdyby rada sobie przypisala

tak daleko idqce ingerencje.
Radny Ryszard Dzwonek zap7rt.al, czy w $ 14 nie mo2na dopisaó ,,za zgodlRady".

Radca prawny wyjaÉnila, 2e mo2e dokonywaó zazgod4burmistrza.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, Le taki zapis spowodowaiby, 2e rada bqdzie

decydowaó, a burmistrz bgdzie odpowiadal.
Radca prawny Danuta Kiwiorska wyjaénila, 2e te sprawy reguluje ustawa o finansach

publicznych. Nie mo2na powtarzaó zapisów ustawowych. Ustawa ta naklada hamulce na

zaktady nie maj4ce osobowoéci prawnej. Za gospodarkg finansow4 odpowiada burmistrz,

który rozlicza kierowników i jest rozliczany przez rad7.
Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik zwrócil uwagg na zapis mówiqcy, ze o

wynagrodzeniach decyduje kierownik. Czy jeheli za wszystko odpowiada burmisttz nie

p owinien równiez decydowaó o wynagrod zeniac,h?
Radca prawny wyjaSnila, 2e decyduje poprzez zatwierdzenie regulaminu

wynagradzania. Ewentualne podwyzki plac muszq sig mieéció w planie finansowym

zatwier dzony m pr zez burm i st rza.
Radny Stanislaw Baraírski zapytal,, czy wraz z przeksztalceniem zakladu nie naleZy

zmienió planu finansowego.
Burmistrz powiedzial, 2e nie widzi takiej potrzeby.
Radny Sta;islaw Baraúski przypomni al, 2e w planie bylo zatrudnienie dodatkowych

osób; w tej sytuacji kierownik bgdzie mial prawo rozdysponowaó te pieniqdze'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e moheje przesun4ó na inne cele. Burmistrz

przypomni al, 2e przez 2 lata kierownik nie podnosil plac, wiemy w jakiej sytuacji zaklad by\

p.r"jro*any. Pierwsze podwy2ki za wodg byly 2lata temu. Zaklad stara sig i robi szereg

inwéstycji zlecanych przezlJrz4d. Dzigki temu zadania s4 robione mniejszymi kosztami.

Radny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e roboty powinny byÓ zlecane równiez innym

jednostkom'. ZBly'r, ZR-B. Zwracalqc sig do Burmistrza Pan Baraiski powiedzial, 2e z chwil4

przeksztalcenia zakladu musi wyst4pió o rorwi4zanie gospodarstwa pomocniczego. Czy nie

nalezaloby aby rada wyst4pila o rozwi4zanie tego zakJaóu i powolanie nowego? Wówczas

czgéó ludzi, którzy chcieliby odejéó na emeryturg mogliby to zrobiÓ. Pozostali zostaliby

przyjgci do nowego zakladu. Kierownik moZe pozostaó ten sam. Powolywanie kierownika

byloby w drodze konkursu np. na 4lata.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze latwiej jest wypowiedzieó umowq zawartqna

czas nieokrejlony niz na czas okreélony. Jezeli kierownik sig sprawdza, top po co go

zmieniaó? Nie jest dobrze, jeZeli kierownictwo zakladu czgsto sig zmienia.

Radny Stanislaw Baraúski przypomnial, ize kierownik Lato obiecal na dziÉ dorpczyé

schemat organizacyjny.
Burmistrz wyjaénil, ze kierownik dorgczyl, ale zostal odeslany do poprawy, poniewa2

nie spelnial oczekiwai.

4d .4 .
Radny Bogdan Król poinformowal, 2e kontrolerzy sprawdzaj4 azy bydlo jest

zakolczykowane. Jezeli rolnicy nie spelnia tego wymogu naraLaiq siQ na duze

nieprzyjemnoSci.
Radny Krzysztof Swietlik zapytal, o porozumienie ze Starostwem odnoénie dróg.



Burmistrz powiedzial, 2e zwrocil sig do Pani Przewodnicz4cej o wyr¿Izenie opinii

przez poszczególne komisje. To co otrzymaliémy do podpisania nie gwarantuje zrealizowania

uchwaly budzetowej Maj4c te zastrze2enia zwrócil sig o naniesienie stosownych poprawek

aby proporcje 1:1 w finansowaniu byly zachowane.
irzewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik uwaZa, ze inwestycje powinny byé

realizowane tak, jak s4 zapisane.
Radny Bogdan Król zapytal, kiedy rozpocznq sig remonty dróg gminnych-
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e rozstrzygnigty jest przefarg na sprzpt i na

dowóz kamienia. Na asfaltownie jest przetarg ogioszony - czekamy na rozstrzygniecie.

Burmistrz Leszek Kapcia poprosil o zaopiniowanie propozycji przeznaczenia obiektu

éwietlicy na kolejce na 3 funkcje: klubu AA, úwietlicy érodowiskowej, widowiskowej oraz

mieszkania dla dozorcy. Pieni4dze na zagospodarowanie bgd4 z funduszu alkoholowego.

Burmi strz szczególowo omówil wizj g funkcj onowania obiektu.
Komisja uwag nie zglosila.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal,2e ogloszony zostal przetarg na kontynuacjp

II etapu budowy bloku komunalnego. Jedyna zlohona oferta opiewa na kwotp wyiszq ni?

zaplanowana w budzecie. Dlatego w drodze zarzqdzenia zostan4 przeniesione na ten cel

Srodki z budowy ul. Kacpra Niemirskiego do czasu uzyskania od Wojewody tytulu wlasnoéci
grunty pod t4 droga. Jezeli bedzie decyzla Wojewody zaproponujg przesunigcie Érodków z

rezerwy budzetowej.
Radny Ryszard Dzwonek zapytal., czy s4 ustalone kryteria przydzialu mieszkaú w

nowym blok-u.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e kryteria sig nie zmienily'. glównym

kryterium jest status maj4tkowy i dochód na jednego czlonka rodziny. Wnioski spelniajq
wymogi i bedq przygotowane wedfug kolejnoéci wplywu z uwzglgdnieniem wielkoSci

rodziny i innych danych maj4cych znaczenie przy przydziale mteszkania. Komisja Porz4dku

bedzie opiniowala natomiast decyzjg bedzie podejmowal burmistrz.
Radny Ryszard Dzwonek zapyia| czy bedzie brany pod uwagQ wiek osób

ubiegaj4cych siq o mieszkanie.
Burmistrz odpowiedzial,2e nie wolno dyskryminowaó ze wzglpdu na wiek. Jest wiele

osób ubiegaj4cych sip o zamiang ze wzglpdów zdrowotnych.
Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik zap5fta| kiedy planuje sig zakofrczenie

prac w budynku na kolejce.
Burmistrz odpowiedzial, ,2e musi byó opracowany projekt. Wyst4piliémy do

Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska o dofinansowanie. Czekamy na pozwolenie na

budowg. Nastgpnie oglosimy przetarg i bpdziemy realizowaó.
Radny Ryszard Dzwonek zapyta| czy s4jakieé opuszczone szkoly.
Burmistrz odpowiedziat, ze nie mamy.

Na tym posiedzenie zakoiczono o godzinie 1055.
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